
 

 

Aan: het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Sittard-Geleen 

p.a. raadsgriffie@sittard-geleen.nl  

Sittard-Geleen, 6 juni 2025  
 
Briefnr. MCGF: 04/25 

 
Onderwerp: Brief ex art. 43 RvO vragen inzake het gebruik van staalslakken in Sittard-Geleen 

 
Geachte leden van het college van burgemeester en wethouders, 
 
De gob fractie maakt zich zorgen over het gebruik van staalslakken in onze gemeente. In 
een krantenartikel van De Limburger getiteld; ‘Provincie kent 29 locaties waar giftige 
staalslakken in Limburgse grond zitten, maar mogelijk zijn er meer” Staan op een kaart van 
Limburg twee locaties in Sittard-Geleen aangeduid waar staalslakken gebruikt zijn.  Uit het 
artikel blijkt dat de provincie Limburg weliswaar een terughoudende houding aanneemt 
ten opzichte van dit product, maar niet van plan is een verbod in te stellen. Gelet op de 
mogelijke gevolgen voor de gezondheid van onze inwoners en de impact op het milieu 
vindt de gob fractie het belangrijk dat wij als gemeente Sittard-Geleen, indien mogelijk, 
adequate maatregelen nemen en transparant stelling nemen over deze kwestie. 
 
We hebben dan ook een aantal vragen aan het college van burgemeester en wethouders; 
 
1. Er worden tweetal locaties in het artikel van de Limburger aangeduid in Sittard-Geleen waar 

staalslakken gebruikt zijn. Is het college op de hoogte van de exacte locatie van deze twee 
locaties? Bij welke specifieke projecten of infrastructuur in Sittard-Geleen zijn er verder nog 
staalslakken toegepast?  
 

2. Zijn er onderzoeken of gegevens beschikbaar waaruit blijkt welke gezondheidseffecten het 
gebruik van staalslakken kan hebben voor onze inwoners? Indien ja, kan het college ons deze 
laten toekomen? Welke stappen zijn of worden ondernomen om mogelijke risico’s te 
beheersen? 

 
3. Hoe informeert de gemeente de inwoners over het gebruik van staalslakken en de potentiële 

risico’s die daaraan verbonden zijn? 
 

4. Is het college voornemens om het gebruik van staalslakken in toekomstige projecten te 
heroverwegen, afhankelijk van ontwikkelingen in de landelijke politiek of nieuwe 
wetenschappelijke inzichten? 
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5. Welke alternatieven voor staalslakken overweegt de gemeente indien nodig, en hoe worden 
deze afgewogen tegen het gebruik van staalslakken? 
 

 
We ontvangen graag een antwoord binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 Raadslid Marcel Claessens  
 Politieke groepering gob  
 Raadslid.claessens@sittard-geleen.nl  
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